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Jegyzőkönyv 

2021. június 25-ei elnökségi ülésről 

 
Helye: a Kozma István Magyar Birkózó Akadémia (1213 Budapest, Hollandi út 8.), 2. 
emeleti konferencia terem 
 
Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint. 
 
Határozat képesség: Az ülés folyamatosan határozatképes. 
 
Napirend: 

1. Tájékoztató a 2021. év első félévének eseményeiről, az Intéző Bizottság határozatairól. 
Előterjesztő: Németh Szilárd elnök, Bacsa Péter ügyvezető alelnök 

2. Előterjesztés a Kadet EB-n elért eredményekről 
Előterjesztő: Bácsi Péter sportszakmai igazgató 
 

3. Előterjesztés a Junior EB-n való részvételről 

Előterjesztő: Bácsi Péter sportszakmai igazgató 

4. Előterjesztés a 2021. évi Tokió-i Nyári Olimpiai Játékokon való részvételről. 
Előterjesztő: Bácsi Péter sportszakmai igazgató 
 

5. Szakági szakmai jelentések és elemzések a 2017-2021 évek közötti időszakról. 
Elképzelések és tervek a válogatott keretek szakmai munkájának megújítására, 
felkészülés a 2024. évi Párizsi Olimpiai Játékokra.  
Előterjesztő: Bacsa Péter alelnök és Bácsi Péter szakmai igazgató Módos Péter, 
Dvorák László, Ritter Árpád szakági szövetségi kapitányok 

6. Javaslat az olimpián érmes versenyzők MBSZ általi jutalmazására  

Előterjesztő: Németh Szilárd az MBSZ elnöke 

 

7. Egyebek 
 
Az ülést Németh Szilárd elnök úr megnyitotta, az elnökségi ülésen részt vevő 
szavazattal rendelkezők létszáma 17 fő, az elnökség szavazóképes. 
 
Bacsa Péter alelnök úr a napirendi pontok sorrendjének módosítására tett javaslatot mely 
értelmében az 1. napirendi pont után tárgyalják a 6., az 4., és a 5, majd a 2.,3. és végül a 7. 
pontokat.  
 
Szavazás:  17 igen  0 nem  0 tartózkodás 
 

Az elnökség a napirendi pontok módosítását egyhangúlag elfogadta. 
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1. napirendi pont: Németh Szilárd elnök úr tájékoztatója a 2021. év első félévének 
eseményeiről és az Intéző Bizottság határozatairól. 
  

- Elnök úr köszönetét fejezte ki Virág Lajos „MBSZ 100” évfordulós projectben 
nyújtott munkájáért.  

- Kifejezte elismerését Bacsa Péternek az Európai Olimpiai Kvalifikációs verseny és 
a szövetség 100 éves jubileuma alkalmából szervezett Gála szervező 
bizottságainak összefogásáért és koordinálásáért. 

- Köszönetét fejezte ki Babics Saroltának az EOK szervező bizottságában kifejtett 
kemény és határozott munkájáért. 

- Tájékoztatta az elnökséget, hogy felkérte Bacsa Pétert, Bácsi Pétert és dr. Hegedüs 
Csabát szakmai segítség nyújtásra abból a célból, hogy az erőforrásokat, szakmai 
támogatásokat hol és hogyan érdemes leginkább befektetni a sikeres utánpótlás 
nevelés érdekében. 

 

Ezt követte Bacsa Péter alelnök úr ismertetője az elmúlt időszak költségvetéséről: 

- Az előző évben a szövetség a covid járvány miatt az EMMI által biztosított KSF  
támogatásából 20%-os elvonásban részesült, ezért óvatosságból 5%-kal többet 
vontunk el az egyesületektől a KSF részből, azzal a kitétellel, hogyha év végén a 
szövetség anyagi helyzete megengedi, akkor ez visszaadásra kerül, mely meg is 
történt. 

- A 2021-es KSF program támogatás már a normál rend alapján került 
megállapításra, 775M Ft támogatást kap a szövetség, amelyből 445M Ft ment az 
egyesületekhez. 

- Alelnök úr kihangsúlyozza, hogy a KSF programban résztvevő 16 olimpiai 
sportágból a Magyar Birkózó Szövetség adja az egyesületei számára a legnagyobb 
részt a támogatásból, 58%-ot, mely jelzi, hogy a szövetség számára az első helyen 
a sportolók, a birkózás szerepel.  

- Az elmúlt 2-3 év szigorú gazdálkodásának köszönhetően, jelenleg +220M Ft az, ami 
rendelkezésünkre áll, mely a várakozások szerint 250-300 M Ft közé emelkedhet 
az év végére. 

- Alelnök úr tájékoztatja az elnökséget a Szövetség bizottságaiban történt 
változásokról, mely során lemondott 2 elnök a posztjáról, a Jogi bizottság új elnöke 
dr. Loványi Róbert lett, az Orvosi bizottság új elnöki posztját pedig Kőrösi Éva tölti 
be.  

- A létesítmény fejlesztés folytatódik a megszokottak szerint.  
 

Fölépül az akadémia 2. intézménye Magyarkanizsán, amelyet július 22-én adnak át 
ünnepélyes keretek között, melyre Elnök úr ezúton nagy tisztelettel meghívja az elnökség 
minden tagját.  

 

2. napirendi pont: Javaslat az olimpián érmes versenyzők MBSZ általi jutalmazására 
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Elnök úr és Bacsa Péter alelnök úr indítványára az elnökség felkéri Németh Szilárd 
elnök urat, hogy készítse el az olimpián érmes versenyzők MBSZ általi jutalmazásának 
módját és nagyságrendjét. 

Szavazás:  17 igen 0 nem  0 tartózkodás 

Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy Németh Szilárd elnök úr feladata legyen 
az olimpián érmet szerző versenyzők szövetségen belüli, megfelelő módon történő 
jutalmazásának kialakítása.  

 
3. napirendi pont: Előterjesztés a 2021. évi tokiói Nyári Olimpiai Játékokon való 
részvételről. 
 
 Bácsi Péter szakmai igazgató azzal kezdi beszámolóját, hogy bejelenti az elnökség 
számára is, hogy lesz Olimpia, az elmúlt hetek bizonytalan találgatásai ellenére. 
 A 2019-es világbajnokság, illetve a két kvalifikációs verseny alapján állt össze a 
magyar csapat 6 fővel. A budapesti kvalifikáción egy kvótát szerzett Korpási Bálint a 
kötöttfogású csapatnak. Szőke Alex Bulgáriában szerzett kvótát, ahol magabiztos és érett 
birkózással érdemelte ki a lehetőséget, hogy ott legyen az Olimpián. 3-an kiemelt helyről 
várják az olimpiai verseny sorsolását, Muszukajev Iszmail szabadfogású kvótás 4. 
helyezett a világ ranglistán, a két Lőrincz testvér pedig első. Női szakágban Sastin 
Marianna képviseli a magyar színeket, sajnos a lengyelországi mérkőzésen nem sikerült 
jól a szereplése, de példamutató kitartásával esélyes lehet az olimpián.  

Az olimpia versenyein a résztvevők létszáma nagyon korlátozott és szigorú 
szabályok vannak érvényben, ezért nincs lehetőség arra, hogy akár MBSZ költségen valaki 
kiutazzon, a helyszínen való közlekedés és időbeosztás is nagyon szigorú szabályok 
szerint fog történni, tovább Bácsi Pétert jelölték ki Covid felelősnek magyar részről. 
Fontos információként említi meg, hogy idén végre többen is képviselhetik 
Magyarországot a verseny közvetlen lebonyolításában, Bacsa Péter alelnök úr lesz a 
verseny versenyigazgatója, Pál Szabolcs bíróként, Dr. Molnár Szabolcs pedig az orvosi 
bizottság delegáltjaként lesz jelen. 
 

Elnök úr kiegészítésként felhívja a figyelmet a 6 kvótás szám jelentőségére, mely 
nem elhanyagolható, ahhoz képest sem, hogy 54 fővel kevesebb az induló most, mint a riói 
Olimpián. Arra kéri bajnokainkat, hogy szervezetten, de álljanak ki a nyilvánosság elé és 
hívják fel a figyelmet ennek a 6 darab kvótának a minőségére és jelentőségére. 
 

Németh Szilárd kiemeli továbbá a kárpát medencei birkózás összetartozását. 
Elismeréssel fordul Bacsa Péterhez, az eddig végzett fáradhatatlan kitartásáért és 
büszkén tekint a kárpát medence összes szövetségével közösen végzett munkájára és az 
összetartozásra, melyet a Szövetség 100 éves évfordulójára rendezett ünnepségen is 
kifejeztek határon túli meghívott vendégeink jelenlétükkel, gesztusaikkal és szavaikkal.  
 
Szavazás: 17 igen  0 nem  0 tartózkodás 
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15./2021.(06.25.) sz. határozat: Az előterjesztésben megnevezett személyek az 
olimpián történő részvételét – versenyzők, edzők, csapatvezető – az elnökség egyhangúan 
elfogadta. 
 
4. napirendi pont: Szakági szakmai jelentések és elemzések a 2017-2021 évek közötti 
időszakról. Elképzelések és tervek a válogatott keretek szakmai munkájának 
megújítására, felkészülés a 2024. évi Párizsi Olimpiai Játékokra. 
 

1. Módos Péter ismertette az elnökség számára a kötöttfogású szakág szakmai 
programját a megküldött tájékoztató alapján és ellátta azt kiegészítő 
információkkal: 

a. az idei olimpia után lesznek olyan klasszis versenyzők, akik 
pályafutásuk végéhez érnek, de időben gondolva erre a Covid helyzetet 
kihasználva a junior, az U23-as és felnőtt korosztály végig együtt készül, 
így nagy létszámmal, 40 fős kerettel tudnak végig együtt dolgozni.  

b. a fiatalok nagy megtiszteltetésként veszik, hogy részt vehetnek az 
olimpiai felkészülés edzőtáboraiban 

c. hosszú ideje olyan edzőtáborokat megtartására van lehetőség, ahol sok 
külföldi edzőpartnerrel tudnak küzdeni, sok jó birkózó jön hozzánk, 
akivel megfelelő felkészülést tudnak biztosítani 

d. Az isztambuli verseny főpróbája az olimpiának, melyet egy intenzív 
felkészülés előzött meg három hét alapozó időszak, melyet két hét 
intenzív birkózás követett. A versenyzőink ugyan nincsenek 
csúcsformában, az eredményeik azonban mégis biztatóak. 

e. Az elkövetkezendő időszakban Mátraházán, majd három hetet a Tatai 
edzőtáborban vesznek részt, ismét külföldi edzőpartnerekkel, olyan 
súlycsoportban amelyekben érdekeltek vagyunk.  

 

Németh Szilárd elnök távozik az ülésről. 

2. Dvorák László ismertette az elnökség számára a szabadfogású szakág szakmai 
programját a megküldött tájékoztató alapján és ellátta azt kiegészítő 
információkkal: 

a. Az elmúlt időszakot értékelve úgy ítéli meg, hogy a szabadfogás 
mélyrepülésben van, az okok tekintetében külső körülményeket lát 
leginkább,  

b. az elmúlt 2,5 évben 27 versenyzőt indítottak U23-as és felnőtt 
világversenyen, melyből 14 van talpon jelenleg, amelyből 8 versenyző 
U23-as korosztályú, 1 junior. A 14 főből 5 aki ténylegesen felnőtt 
korosztályú versenyző, akikből 1 fő gyakorlatilag levezető ágban van, 2 
fő honosított versenyző, 

c. leginkább az utánpótlással való foglalkozásban látja a szabadfogás 
jövőjét 

d. igyekezett bevonni őket a felnőttek munkájába, amiben pozitív és lelkes 
munkát lát, mely idővel kinőheti magát és eredményes lehet 
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e. a felnőttekkel kapcsolatban azt látja a legnagyobb problémának, hogy 
nem akarják őt elfogadni, más véleményen vannak és más 
munkamorállal dolgoznak, nem tudják elfogadni az edzői utasításait  

f. a dopping esetek is rombolóan hatottak a morálra 
g. az érdemi munkát megakadályozzák a folyamatos csatározások és 

nézeteltérések 
h. az elmúlt egy évben komoly munkát nem tudtak végezni a szabadfogású 

felnőtt csapattal 
i. Iszmail jelenleg kint van Oroszországban edzőtáborban és versenyen, 

Gulevszkyy Konstyantyn felügyeletével, az ő eredményeit később tudják 
majd elemezni. 

j. A szabadfogású csapatnál megfigyelte, nagy hátrányt és problémát lát, a 
fogások nem megfelelő végrehajtásában. A fölre vitelig eljutnak, de nem 
fejezik azt be, ezért az ellenfél ebből tud pontot szerezni. Birkózóink 
nem tudják, hogyan kell befejezni egy-egy akciót és ezét nem tudnak 
meccset nyerni.  

 

3. Ritter Árpád ismertette az elnökség számára a női szakág szakmai programját 
a megküldött tájékoztató alapján és ellátta azt kiegészítő információkkal: 

a. Az idei évben eddig a kötöttfogáshoz képest sokkal kevesebben tudtak 
együtt edzeni, a jobb juniorokkal, U23-asokkal és felnőttekkel együtt 12 
lány versenyzőnk van, az olimpia után lehet 2 felnőtt már abbahagyja a 
versenyzést, így még kevesebben lesznek, de szerencsére jó kadet 
korosztályú versenyzőink vannak most, ami meg is mutatkozott a 
mostani Kadet Európa-bajnokságon, ahol lett egy arany érmünk is. 

b. A tavalyi évig rendszeresen elég jól szerepeltek a lányok felnőttben is, 
de főleg Európa-bajnokságokon szereztek érmeket, de az erősebb 
világbajnokságokon sajnos nem szokott szerencsésen kijönni a lépés, 
amely szükséges lett volna ahhoz, hogy az olimpiára kvalifikálódjanak. 
A korábban 2-3 főre tippelt kvóta mennyiségből sajnos csak 1 jött össze.  

c. Ennek egyik oka talán, hogy a covid helyzetben volt, hogy csak 4-5-en 
tudtak együtt edzeni, ismerik egymást, nem tudnak új ingereket adni 
egymásnak, így nem tudtak jól kijönni ebből a helyzetből, véleménye 
szerint a hazai erőnléti felkészülésen túl csak külföldi edzőpartnerekkel 
lehet megszerezni a komolyabb birkózó tudást. 

d. Mariann folyamatosan készül az Olimpiára, az ő munkáját Wöller Ákos 
vezeti, felügyeli.  

 

A beszámoló edzőket az elnökség tagjai egyenként szólították meg, kifejezve 
elismerésüket a kötöttfogású csapat felkészülés illetően, de leginkább a szabadfogás 
nehéz helyzetét érintve fogalmazták meg kérdéseiket észrevételeiket. 

❖ Szőnyi János - > Dvorák László: milyen okok vezetnek ahhoz, hogy Iszmail elfárad az 
edzés során? Miben látja a külső okokat, hogy gyenge a magyar szabadfogás? 
➢ Válasz: Iszmail fáradékonysága élettani eredetű, a terhelésre úgy reagál, hogy 

lassabb lesz, kondíció javítás esetén elveszti az erősségét, a gyorsaságát. Külső 
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oknak leginkább azt látja, hogy az utánpótlással nem volt hosszú időn keresztül 
megfelelő törődés, hiányzik 3 generáció. 

❖ Péteri László: Azok a versenyzők kvalifikáltak a szabadfogású olimpiára, akik valóban 
szabadfogást birkóznak, és úgy látja a magyar szabadfogásúak, mind a fiúk, mind a 
lányok, inkább kötöttfogás birkóznak, mint szabadfogást, ezért mindkét kapitányhoz 
intézve kérdezte mi ennek az oka? 
➢ Dvorák László válasza: azért nem birkóznak igazi szabadfogást, mert nem tudják 

befejezni a fogást, azt sikertelenségként élik meg és néhány próbálkozás után nem 
támadnak többet, mert eredménytelen, ezért inkább nem vállalnak rizikót. Sok éve 
ezt tanulják, volt akiknek meg volt tiltva, hogy lábra támadjon, így ezeket a nehéz 
beidegződéseket nem tudják hamar kiirtani a versenyzőből. 

➢ Ritter Árpád válasza: egyet ért az előtte elhangzottakkal. A most felnövekvő 
generáció attól a problémától is szenved, hogy kevés a szabadfogású edző, ezért 
sokszor kötöttfogású elemeket tanulnak. 

 
❖ Szél Attila: Saját megfigyelése szerint a kötöttfogásúak ráerőltetik saját fogásnemüket 

a szabadfogásra. Egyetért azzal, hogy nem támadnak lábra a szabadfogásúak. Nem 
látja a morális összefogást és motiválást, a rivalizálást a szabadfogásban. Kifogásolja 
továbbá a kommunikációt és információ áramlást a sportoló-edzője-egyesülete között.  
➢ Dvorák László: a szabadfogásúak között van olyan, aki abbahagyja a versenyzést, 

mert a nem tud megélni a birkózásáért kapott összegekből, ezért inkább 
tanulmányait folytatja, a sportot amatőr szinten tudja csak folytatni.  

➢ Ritter Árpád: se a fiatalabbaknak se az idősebbeknek sincsenek komoly 
edzőpartnereik. Sokat próbálnak beszélgetni a sportolókkal, szemléletüket 
kedvező irányba terelni, de amikor elmennek haza, kimennek az edzésről, ott más 
információkat, más útmutatást kapnak és másképp jönnek vissza. 

❖ Berzicza Tamás: kevés a szabadfogású birkózó, nem lehet igazi rivalizálást kialakítani. 
Ahhoz, hogy a szabadfogás megmaradjon, kiskorban kell elkezdeni a kemény 
edzésüket, nem szabad őket elengedni a kötöttfogás irányába, nagy tudású, komoly 
edzőkre lenne szükség. 

❖ Veréb István: olyan edzők kellenének, akik tudják oktatni a lábra támadást. Egy 
válogatott versenyzőnek 3-400.000 Ft-ot meg kellene keresnie ahhoz, hogy nyugodtan 
tudjon felkészülni, felkészülések tekintetében ki lehetne küldeni őket más országokba 
is úgy, mint Törökországba, Bulgáriába, Amerika, Iránba. 

❖ Puksa Ferenc: mi az a korhatár, ami után már nem fejleszthető a versenyző? 
➢ Dvorák László: nincs korhatár, aki tanulni akar az fog fejlődni 

❖ Deák-Bárdos Mihály: jelen pillanatban az utánpótlásban 1-2 eredményes sportoló van, 
aki szabadfogást birkózik, illetve kevés klub is van, ahol komoly szinten űzik ezt, ahol 
egyáltalán van szabadfogású edző, vagy szabadfogású képesítéssel rendelkező edző. 
Milyen szinten akarjuk a szabadfogást csinálni? Ehhez olyan edzőket kell bevonni, akik 
ezt elő is tudják adni. 

❖ Kacsó Tibor: az elhangzottak hasznosságát tekintve kérést intéz az elnökséghez, 
miszerint az MBSZ és a KIMBA indítson egy fórumot erről a témáról és a szövetség 
részéről a szakmai referens dolgozzon ki egy forgatókönyvet, hogy ez az 
elkövetkezendő évek során akár oktatási programba bekerülhessen, vagy bármilyen 
más módon egy koncepciót lehessen követni.  
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❖ Bacsa Péter a kérdéseket és hozzászólásokat követően lezárta a témát, átadva a szót 
Bácsi Péternek: 
➢ A kérdésre, miszerint legyen e szabadfogás, meggyőződése, hogy kell legyen 

szabadfogás, nem szabad elengedni, többek között azért sem, mert hosszú távon a 
női birkózásra is kihatással lenne. 

➢ Az edzőhiány problémájára reagálva, nem egy edzőképzés indult, még támogatást 
adtak a képzésekre, abban egyetért, hogy képezniük kell magukat az edzőknek. 

➢ A felnőtt válogatottba 18 éves korban kerülnek be a versenyzők, ekkor valóban 
már késő változtatni és szabadfogású technikákat oktatni, ezért bízik abban, hogy 
az Akadémiára bekerülő 14 éves fiatalok már magas szintű képzésben tudnak majd 
részesülni és minőségi javulást tudunk elérni. 

➢ A pénz nagy mozgatórugó, a szövetség költségvetésének jelentős részét a 
kluboknak adja, így a nyugodt anyagi feltétel megvalósítása tekintetében a 
klubokra is jelentős feladat hárul, hogy támogatókat, szponzorokat keressenek, 
akik segítségével az anyagi támogatást meg lehet adni, ahogy nyugodt felkészülést 
biztosíthassanak a versenyzőknek. 

➢ Rivalizálás nélkül valóban nincs előre lépés. Látható azonban, hogy jelenleg egy 
versenyen milyen kevés induló van, ebből nehéz előre lépni, nehéz a lányokat is 
bevonzani, már az iskolai, óvodás programban meg kell fogni a gyerekeket, mert 
először is növelni kell a létszámot.   

 

Virág Lajos távozik az ülésről. 

❖ Bacsa Péter megköszöni Kacsó Tibor építő jellegű hozzászólását és ígéretet tesz, hogy 
a javaslatával mindenképpen élni fognak és dolgozni fognak a fórum létrehozásán. 
Mielőtt a fórumot elindíthatnák, konkrét számokat és adatokat kell összegyűjteni. Az 
első, amit tenni lehet a szabadfogásért az, hogy fejlesztik az állóképességet és az 
oktatásukat, már felvették az amerikai szövetséggel a kapcsolatot, akik közül tervek 
szerint szeptember-októberben néhány edző már itt fog kezdeni. A fiatal generációt 
el kell kezdeni külföldi versenyekre vinni, el kell érni, hogy külföldi edzőpartnerek 
akarjanak jönni hozzánk is szabadfogású edzőtáborokba.  

 

5. Napirendi pont: Bácsi Péter előterjesztése a Kadet EB-n elért eredményekről: 
 

Bulgária adott helyszínt ennek az eseménynek, 8 szabadfogású, 7 lány és 8 
kötöttfogású versenyző indult, összességében sikeres bajnokság volt, mind a három 
fogásnemben szereztünk érmet, a legkiemelkedőbb a női szakág volt: Elekes Enikő EB 
bajnok lett, Osváth Noémi, Nyikos Veronika, és László Nikolett 3. helyezettek lettek. 
Szabadfogásban Gellén Milán 3., Lévai Levente 2. helyen zárt.  

Szavazás: 15 igen  0 nem  0 tartózkodás 
 
16./2021.(06.25.) sz. határozat: A Kadet EB-n való szereplés eredményeiről szóló 
beszámolót az elnökség egyhangúan elfogadta. 
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6. Napirendi pont: Bácsi Péter előterjesztése a Junior EB-n való részvételről:  
 

 A Junior EB csapat összeállítását a szakmai utánpótlás bizottság elfogadta. 
Szabadfogásban 57 kg kivételével 9 fő fog indulni az EB-n női szakágban 8, kötöttfogásban 
a legkisebb súly (55kg) kivételével 9 fő fog indulni. 

Dvorák László kiegészítése: 61 kg-ban Kiss Benedek nem fog tudni indulni az EB-n sérülés 
miatt, ezért szabadfogásban csak 8 fő fog indulni.  

 

Szavazás:  15 igen  0 nem  0 tartózkodás 
 

17./2021.(06.25.) sz. határozat: A változtatással együtt a Junior EB-n induló 
csapatot az elnökség egyhangúan elfogadta. 

 

7. Napirendi pont: Egyebek: 
 

- Mátyás Gábor: A volt Dunaferr, jelenleg Dunaújvárosi Központi Sportegyesület 70 
éves az ide évben, ennek a jubileumnak keretében a birkózó szakosztály csinál egy 
rendezvényt, szeptember 11-12-én Diákolimpiát, illetve veterán Országos 
Bajnokságot rendeznek, melyre mindenkit meghív. Az MBSZ-től nyert pályázati 
összegből megvalósított birkózó centrum felújítási munkálatai hamarosan a 
végéhez érnek és ennek az ünnepélyes átadó ünnepségére is várja szeretettel az 
elnökség tagjait.  

- Szél Attila: tavalyi évben 100 éves volt az orosházi birkózás, a junior országos 
bajnokság keretein belül az Önkormányzat megköszönte a birkózóknak az eddigi 
sok év munkáját. Szél Attila megköszönte a szövetségnek és a vezetésnek a 
támogatást ahhoz, hogy a birkózó csarnok alapjait letehették, továbbá köszönetét 
fejezte ki azért a személyi elismerésért, amit Fekete Bálintnak nyújtottak a 100 
éves jubileum keretében. 

- Szőnyi János -> Bácsi Péter a tokiói akklimatizációs felkészülés iránt érdeklődik. 
o Az orvosbizottság dolgozott ki erre stratégiát, továbbá természetes növényi 

alapú nyugtató-alvássegítőket használnak, előrébb hozzák az edzéseket és 
az étkezéseket. Az időeltolódást is beleértve 7 nappal a verseny kezdete 
előtt tudnak kimenni a sportolók a szigorú beutazási szabályozások végett. 
Az akklimatizációs edzőtábor ötletét elvetették elsősorban a járványhelyzet 
és az étkezések végett.  

- Farkas Tibor: hétfőn 70. születésnapját fogja ünnepelni Rovnyai János Európa-
bajnokunk, akit személyesen fognak felkeresni és felköszönteni. 

- Bacsa Péter rövid tájékoztatást ad az MBSZ 100 programsorozatról: 
o a programsorozat részben már elindult, az MBSZ június 4-én tartotta a 100 

éves Gála ünnepségét, melynek a KIMBA adott otthon, 
o június 5-én össznemzeti birkózó bajnokságot rendeztek, 
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o készült egy könyv, mely az elmúlt 100 év birkózó sikereit és történeteit 
foglalja össze, 

o szeptember 17-én pénteken az Uránia filmszínházban lesz filmbemutató, az 
M4-en 4x25 perces filmsorozatként lesz bemutatva, melyből pár jelenetet 
már le is vetítettek a gálán, 

o az elnökségi tagok támogatását és segítségét kéri, mivel célul tűzték ki, hogy 
minden klubot, ami kb. 80 városban működik, lehetőleg verseny során vagy 
edzés közben meglátogatnak, hogy a klubvezetők, városvezetők és 
sportolók, valamint mindenki más munkáját megköszönhessék, akik 
hozzátettek az adott településen a sportág működéséhez. A lényeg, hogy 
mindenki kapjon valamit, elismerést, ajándékot, szurkolói csomagot, 
minden klub kap egy zászlót, melyet kérnek, hogy rakjanak ki az 
edzőtermekben.  

 

Az elnökségi ülést Bacsa Péter ezennel lezárta. Az ülés végén minden elnökségi tag a 100 
éves jubileumra készített ajándékcsomagot kapott. 

 
 
 
Jegyzőkönyvvezető: 
 
 
   Menczel Zsuzsanna 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
          Péteri László 
 
 
 
            Virág Lajos 
 
 
 
 
 
 


